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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 5565 din 31.07.2015 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 iulie 2015, ora 1300 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi partial 

(participa pe teren la inspectarea platformelor cu reprezentantii Consiliului Judetean Vaslui) 

domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil); 

 doamna Agheorghiesei Mariana, referent cu atributii de asistenta sociala; 

 doamna Onu Alina – Elena, inspector (asistent social); 

 domnul Ciubotaru Andrian, sef SVSU Rebricea; 

 domnul Butnaru Mihai, reprezentant ISU Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, VATAVU TITI. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 383 din 24.07.2015 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30 

iulie 2015, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

   1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna iunie 2015. 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea platii cotizatiei aferente anului 2015, din 

bugetul local al comunei Rebricea, pentru Grupul de Actiune Locala Stefan cel Mare. 

3. Proiect de hotarare privind acceptarea unor contracte de donatie cu sarcini, in 

forma autentica. 

  4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local, 

pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 2015. 

 5. Proiect de hotarare privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru 

întocmirea inventarului, de modificare și completare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea 

domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din 

judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 

260/2013. 
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6. Informare privind activitatea desfasurata in cadrul Serviciului Voluntar pentru 

Situatii de Urgenta al comunei Rebricea, pentru semestrul I, anul 2015. 

  7. Raport privind activitatea asistentilor personali din comuna Rebricea, judetul 

Vaslui, pentru anul 2015, semestrul I. 

  8. Interpelari si raspunsuri. 

  

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna iunie 2015. 

- Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru luna iunie 2015. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna iunie 2015. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca reiese fata de luna trecuta o diferenta de 1300 lei, 

deoarece s-a luat vacanta si este luna mai scurta, iar pentru luna iulie vor fi pe tabelul centralizator 

una, doua sau chiar trei persoane. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna iunie 2015. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [12 (doisprezece) voturi „pentru” si 1 (una) „abtinere” – dl Scantee 

Fanica, din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea platii cotizatiei aferente anului 2015, din bugetul local al comunei Rebricea, pentru 

Grupul de Actiune Locala Stefan cel Mare. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar, Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea platii cotizatiei aferente 

anului 2015, din bugetul local al comunei Rebricea, pentru Grupul de Actiune Locala Stefan 

cel Mare. 
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 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea platii cotizatiei 

aferente anului 2015, din bugetul local al comunei Rebricea, pentru Grupul de Actiune 

Locala Stefan cel Mare. 

 

 DISCUTII: 
  

 Domnul primar face precizarea ca a participat la o intrunire intre GAL-uri, acum cateva zile 

si la comuna Andrieseni, cu ajutorul unei firme de consultanta din 200 de dosare de ajutor social s-a 

ramas cu doar 20. S-au facut dosare pe masura 141, fiindca au avut terenuri in paragina si s-au 

depus dosare pe aceasta masura. Daca exista interes, se pot face lucruri frumoase. Fiecare consilier 

identifica gospodarii si se depun dosare, in functie de activitatile eligibile (mestesugarit, arte 

traditionale, costume nationale, agricultura etc.) 

 Domnul consilier, Tulbure Constantin spune ca daca cetatenii se implica, trebuie ajutati, 

pentru a beneficia de bani europeni. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea platii cotizatiei aferente anului 2015, din bugetul local al comunei Rebricea, pentru 

Grupul de Actiune Locala Stefan cel Mare. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

acceptarea unor contracte de donatie cu sarcini, in forma autentica. 

- Dau cuvântul doamnei inspector, Onu Alina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acceptarea unor contracte de 

donatie cu sarcini, in forma autentica. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

acceptarea unor contracte de donatie cu sarcini, in forma autentica. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

   

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

acceptarea unor contracte de donatie cu sarcini, in forma autentica. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 

2015. 

  - Dau cuvântul doamnei consilier (contabil), Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 2015. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 2015. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamna contabil, Baciu Violeta – Elena spune ca acesta este contul de executie, pentru 

trimestrul al II-lea, anul financiar 2015, adica cel prezentat de domnul primar, in expunerea de 

motive si completat de Dumneaei, prin lamuriri. 

Domnul primar face precizarea ca la sfarsitul trimestrul al II-lea, anul financiar 2015, ramane 

un excedent de 214.736,28 lei. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al II-lea, anul financiar 

2015. 

 

  Supunem la vot: 

               -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

     -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și 

completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, 

atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui 

precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată 

prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei 

speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a inventarului bunurilor 

care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind 

atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi 

comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 

131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. 
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nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al 

municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 

78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar spune ca dupa grila de punctaj care va aparea in scurt timp, DC 135 va obtine 

punctaj mic, astfel ca la intrunirea cu firma de consultanta, am stabilit o strategie pentru obtinerea 

punctajului suplimentar. Punctaj mare vor obtine drumurile de exploatare care se intersecteaza cu 

drumuri judetene, drumuri nationale, statii CFR si care deservesc minim patru institutii. Drumul de 

la Craciunesti deserveste doar scoala. O alta cerinta este ca aceste drumuri sa se intersecteze cu alte 

proiecte realizate cu fonduri europene (de exemplu modernizari de drumuri de interes local), astfel 

aici putem sa mai facem capete de strazi, care ating aceste drumuri (adica drumul care duce la 

Biserica Rebricea, drumul care duce la statia CFR – referitor la acesta am purtat discutii cu domnul 

Director, insa exista si posibilitatea sa nu putem rezolva). De asemenea, ne gandim si la 

posibilitatea infiintarii platformei de colectare reziduuri provenite din constructii si a unui drum de 

acces catre ea. 

 Fata de cele prezentate, aceste pozitii le introducem in domeniu, ca pozitii de inventar. 

 O posibilitate ar fi drumul de exploatatie agricola, drumul de la Rates din spatele caselor 

pana la Nazareanu si care este intins pana la casa lui Petrica Cirlescu, iar datele de identificare vor 

fi date de cadastru. Cele patru institutii ar fi: Biserica Draxeni, Dispensar Draxeni, Scoala 

Craciunesti si Biserica Rebricea. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel intreaba de drumul care duce la Biserica Rebricea, daca nu 

se incadreaza cerintelor? 

 Domnul primar raspunde ca nu prindem punctaj pentru acesta, pe fonduri europene. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și 

completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, 

atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui 

precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată 

prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul doamnei 

secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta Informarea privind activitatea desfasurata 

in cadrul Serviciului Voluntar pentru Situatii de Urgenta al comunei Rebricea, pentru 

semestrul I, anul 2015, motivat de faptul ca domnul Ciubotaru Andrian, seful SVSU Rebricea este 

prezent la controlul efectuat de ISU Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar felicita intreaga echipa a SVSU Rebricea si, in special, pe seful acesteia, si 

doreste ca, pe viitor, sa mai fim prezenti la astfel de evenimente. 
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 Domnul Butnaru Mihai, reprezentant al ISU Vaslui felicita echipa SVSU a comunei 

Rebricea si face mentiunea ca, pe viiitor, sa se asigure participarea la aceste concursuri si ca ar fi 

bine sa se participe si la o instruire pe fonduri europene pentru achizitionarea unei autospeciale. 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca trebuie sa gasim o solutie care sa-i recompenseze. 

 Domnul primar mentioneaza ca a discutat cu domnul Dumitrache, pentru o redistribuire de 

autospeciale, care sa aiba in vedere si comuna Rebricea. 

 Domnul Butnaru Mihai afirma ca seful SVSU este unul dintre sefii care isi face treaba 

aproape 100% si daca ar avea dotare, ar fi si mai bine. Ar fi de dorit sa existe cat mai putine 

evenimente, fiindca numai pe perioada controlului au fost trei incendii. 

 Domnul primar spune ca cele mai mari riscuri sunt la animale, in special in localitatile 

Tatomiresti, Rebricea si Sasova, iar daca nu ploua, ramanem fara apa si fara debit. Solutia ar fi o 

pompa la Draxeni, care costa in jur de 2 miliarde sau sa se dea drumul la apa, prin cadere, o solutie 

mai putin costisitoare. 

 

  7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul doamnei 

inspector (asistent social), Onu Alina - Elena, pentru a prezenta Raportul privind activitatea 

asistentilor personali din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015, semestrul I. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamna consilier, Marian Maricica readuce in discutie problema persoanei cu handicap, 

care beneficiaza de indemnizatie acordata persoanei cu handicap de la noi, de la primarie, Perju 

Dorina si care nu este ingrijita, intrucat banii se ridica si se dau pe bautura si spune ca trebuie sa 

luam masuri, in acest sens. 

 Doamna inspector, Onu Alina – Elena spune ca singura solutie, care ar fi in favoarea 

persoanei cu handicap, este internarea ei intr-un centru de tip respiro, care se ocupa cu astfel de 

probleme, fiindca angajarea unui asistent personal, in acest sens, ar insemna acelasi lucru. 

 

8. Interpelari si raspunsuri. 

 

 8.1. Domnul primar aduce in atentia domnilor consilieri o problema aparuta la aplicarea 

Legii nr. 416/2001, referitor la familia Cirlescu, care a beneficiat de ajutor social, in conditiile in 

care nu a mai indeplinit conditiile cerute de lege, pentru a beneficia de prevederile acestei legi. 

Astfel, in urma intersectarilor dintre Curtea de Conturi si AJPIS Vaslui, a reiesit ca acesta nu a 

declarat veniturile familiei, motiv pentru care acesta a fost incetat si i s-a facut imputatie. 

 In cadrul acestui punct, s-a dat citire de catre doamna Agheorghiesei Mariana, referent cu 

probleme de asistenta sociala, listei cu persoanele beneficiare ale legii nr. 416, pentru a fi discutata 

fiecare situatie in parte cu domnii consilieri, intrucat acestia stiu daca unele persoane de pe lista 

sunt plecate in strainatate, daca au venituri nedeclarate etc. 

 8.2. Domnul primar prezinta cea de-a doua problema si anume faptul ca, incepand cu data 

de 01 august, se va inchide centrul de permanenta din comuna.  

Momentan, spune ca s-a gandit la 3 variante: 1. Oferirea spatiului de la Caminul cultural, insa 

pentru aceasta nu se poate obtine viza de legalitate de la Prefectura Vaslui, intrucat aceasta locatie 

este pentru desfasurarea de activitati culturale si nu sanitare; 2. Oferirea unui spatiu in dispensarul 

de la Draxeni, insa nu este o solutie buna, mai ales pe perioada de iarna, trebuie un spatiu central; 3. 

Unirea a doua cabinete medicale de familie, a doamnei doctor Cater si Fanaragiu, insa nu se 

incadreaza din punct de vedere medical si doamna doctor Fanaragiu si-a retras acceptul, cu toate ca 

doamna doctor Cater era de acord. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier, Nantu Costel intreaba daca centrul de permanenta nu poate fi infiintat la 

dispensarul medical? 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca acesta este pentru activitati sanitar-veterinare si 

nu umane. 



 7 

 Domnul consilier, Nantu Costel intreaba daca locatia de la statia CFR nu se incadreaza 

normelor, pentru functionarea acestui centru medical, deorece acolo este spatiu destul si cu 

imbunatatiri, s-ar putea crea un spatiu care sa corespunda din punctul de vedere al normelor de 

igiena. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 31 august 2015, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

  1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a III-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2015. 

  2. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada 

septembrie – noiembrie 2015. 

   3. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

  Va multumim! 

 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

              Consilier, Vatavu Titi                                                     Sârcu Geanina – Elena  


